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Geen kasseien meer 

We vragen al vele jaren om de zeer fietsonvriendelijke kasseien in de Kamiel Wautersstraat beter aan 

te leggen of te vervangen door iets anders. Ze liggen zeer oneffen, er zijn diepe groeven tussen de kas-

seien en bij regenweer zijn ze heel glad. Ze veroorzaken valpartijen en sommige fietsers ontwijken de 

kasseien door op het voetpad te rijden. 

Voor 

  

Nu zijn die kasseien eindelijk uitgebroken en de Kamiel Wautersstraat heeft een wegdek gekregen van 

uitgewassen beton, mooi vlak aangelegd, zeer comfortabel om te fietsen. 

Na 

  


